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Abstract (en)
1. An electric switch having a pivotable operating member (1) which acts on a contact rocker (2) by means of a sliding element (3) which is held in a
receiver (5) of a switch lever (6) under the pressure of a spring (4), characterised in that the switch lever (6) has a lateral window (8) with the width
of the spring (4) towards the receiver (5) ; and that, at the level of or below the window (8), there is provided a support (9) for a moulded body (10)
formed on the sliding element (3).

Abstract (de)
Für einen elelrtrischen Schalter mit schwenkbarem Betätigungsglied, das auf eine Kontaktwippe mittels eines Gleitstückes (3) einwirkt, das von
einer Feder (4) beaufschlägt in einer Aufnahme (5) eines Schalthebels (6) gehalten ist, ist vorgesehen, daß der Schalthebel (6) ein seitliches
Fenster (8) mit der Breite der Feder (4) zur Aufnahme (5) hin aufweist und daß in Höhe oder unterhalb des Fensters (8) ein Auflager (9) für einen am
Gleitstück (3) ausgebildeten Formkörper (10) ausgebildet ist.
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